



# De Grå Pantere



Silkeborg d 16. januar 2023

## Referat af KOORDINATORMØDET fredag d. 13. januar 2023 kl. 14.00

Ordstyrer: Torben bød velkommen.

16 deltagere.

### *Deltagere:*

**Bag om musikken**, Anne Bodil Larsen

**Billedmaling I**, Mogens Riget, Gurli Flø

**Billedmaling II**, Afbud

**Debatgruppen**, Arne Sørensen.

**Det gode seniorliv**, Afbud

**Engelsk øvede**, Margit Jensen

**Filosofi**, Anette Riis.

**Historie**, Bente Gruel

**Håndarbejde**, Benda Dahlberg

**Ide og kulturhistorie**, Afbud

**Italiensk fortsættelse**, Ingrid Svendstrup

**Bestyrelsen**, Torben Yngve Larsen, Mogens Riget, Ingrid Svendstrup, Mette Kristensen.

**Italiensk studiekreds**, Birgit Gade

**Klassisk litteratur**, Ingen mødt

**Kunstforståelse I**, Afbud

**Kunstforståelse II**, Afbud

**Litteratur I**, Hanne Grethe Nielsen, Gerd Skov

**Litteratur II**, Ritha Loftlund

**Lokalhistorie**, Afbud

**Natur og miljø I**, Jacob Steen Jensen

**Natur og miljø II**, Elly Würtz

**Opera**, Torben Yngve Larsen

**Spansk**, Ingen mødt

### **1. Nyt fra grupperne**

Flere grupper gav udtryk for, at de godt kunne bruge lidt flere deltagere.

### **2. Nyt fra De Grå Panteres bestyrelse**

*Torben:* Bordopstilling overholdes.

Der kommer en ny lås på bagdøren, så den smækker selv.

Vi har besluttet at indkøbe nogle nye stole, til afløsning for de blå, som er ret slidte.

Ligeledes indkøb af nye højskolesangbøger (Der var et ønske fra koordinatorene om, at vi investerer i nogle med stor skrift.)

Til generalforsamlingen skal vi have valgt nye medlemmer. Vi mangler et person til bestyrelsen og to suppleanter. Koordinatorene bedes spørge ude på holdene, om der er interesserede, der vil stille op til bestyrelsen.

### **3. Nyt fra kassereren**

Hanne fraværende med afbud.

### **4. Nyt fra kontoret**

*Mette:* Vi har fået ny pc og ny printer. Det er meningen, at man selv skal kunne kopiere. Foreløbig er det gratis, blot man skriver antal og hold på listen. Listen er i springbindet ved printerne.

Jeg hjælper gerne ved betjening, hvis det ønskes. Hold udefra kan lave en aftale med mig.

### **5. Eventuelt**

Ønske om en ny fælles bustur blev drøftet. Forslag: Reagan Vest.

Mht. til parkering fortalte Torben, han har haft en snak med en af kommunens ansatte, men foreløbig ingen ny løsning.

Stenen vil kommunen ikke flytte, da de ikke ejer bebyggelsen.

### **6. Nye mødedatoer**

**Generalforsamling:**

*Fredag d. 24. februar 2023 kl. 14.00.*

**Næste koordinatormøde:**

*Fredag d. 14. april 2023 kl. 14.00.*

Referent: Mette